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U “Borcu“ do kraja karijere

   Arsenijević Igor Limun je rođen 1987. godine. Osnovnu školu je završio u Starčevu a zatim
Srednju mašinsku školu u Pančevu, smer mašinbravar.   Igor je stalno zaposlen u HIP “Azotara“
 Pančevo. Od sedme godine trenira fudbal i kaže da je život posvetio tom sportu,  imao je dva
pokušaja da trenira i igra u drugim klubovima ali se vratio u svoj matični fudbalski klub “Borac“ u
kojem planira da igra do kraja karijere. Igor je proglašen za igrača utakmice na kojoj je sa dva
postignuta gola doprineo da “Borac“ nedavno osvoji kup južnog Banata.

   Kako si započeo fudbalsku karijeru?
   - Otkad znam za sebe trčao sam za loptom. Još kad kada sam imao sedam godina počeo
sam da treniram fudbal u FK-u “Borac“. Tada nam je trener bio Miroslav Žekić, koji je i danas
aktivan u klubu i uspešno vodi žensku fudbalsku ekipu. Sećam se da je tada fudbal treniralo i po
stotinak dece. Danas je situacija drugačija. Tehničke stvari i uslovi za trening su daleko bolji
nego kada sam ja počinjao ali deca koja dolaze na treninge su u daleko manjem broju.

   Ubrzo na samom početku promenio si fudbalski klub?
   - Već sa 11 godina prelazim u FK “Dinamo“ Pančevo. To je bila čista želja za napredovanjem i
sticanjem znanja. Igrao sam u drugoj Vojvođanskoj ligi za kadete što mi je donelo veliko
iskustvo za dalje napredovanje. Tada mi je trener bio Miljan Blazović koji mi je i danas trener u 
“Borcu“. U Pančevu sam ostao do četrnaeste godine kada sam odlučio da se vratim u Starčevo
gde sam igrao fudbal u ekipi omladinaca sa kojima sam osvojio pehar Južnobanatske lige.
Kasnije sam prešao u prvi tim.

   U Starčevu se nisi dugo zadržao, odlučio si da kreneš dalje?
   - Nakon nekoliko godina prešao sam u Omoljičku  “Mladost“ gde sam igrao kao bonus igrač.
Ta moja odluka je bila takođe želja za takmičenjem u višem rangu. Omoljica se tada takmičila u
Vojvođanskoj ligi Istok. Bio sam imenovan za jednog od tri najbolja bonus igrača. U tom periodu
je otprilike i počela moja velika požrtvovanost za fudbal i prepustio sam se potpuno tom sportu.

   Na kraju si ipak odlučio da se vratiš u svoj matični klub?
   - Da, jer je atmosfera u njemu počela da ide nabolje. Stadion je bio uveliko u izgradnji, 2009.
godine pobedom protiv Omoljice “Borac“ ulazi u Vojvođansku ligu Istok i ja sam na istom mestu
na kojem sam bio. Vremenom je sve postalo mnogo ozbiljnije, počevši od uprave kluba, trenera,
uopšta samih igrača do završetka izgradnje stadiona. Sada više nema potrebe da menjam klub.

   Nedavno je “Borac“ osvojio najvredniji pehar u istoriji postojanja?
   - U sredu 2. maja finalnom utakmicom protiv “Proletera“ iz Banatskog Karlovca, “Borac“ je
pobedom od 4:1 osvajio pehar kupa Fudbalskog saveza područja Pančeva. Na utakmici sam
postigao dva gola i tako postao igrač utakmice. Toga dana su sve sve kocke složile, od samih
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igrača do atmosfere u brojnoj publici što je rezultiralo važnom pobedom protiv jake ekipe.

   Da li se dešavalo i ranije da na utakmici postigneš više golova?
   - Najviše golova na jednoj utakmici - bilo je četiri. To ne znači da u budućnosti neću oboriti
sopstveni rekord. Pobeda sa najviše golova na jednoj utakmici desila mi se u pančevačkom
“Dinamu“ rezultat je bio famoznih 23:0. Jedna od bitnijih pobeda desila mi se dok sam igrao u
ekipi pionira kada smo pobedili OFK “Beograd“ sa 3:2 , situacija kada sapostigao po dva gola
na utakmici bilo je zaista mnogo ali ova dva gola su mi posebno draga zbog pehara koji je moj
klub osvojio.

   Da li imaš nekih planova za budućnost po pitanju fudbala?
   - Mislim da ću ostati ovde gde sam i igrati za svoj klub. Malo sam “zašao“ u godine da bih se
profesionalno bavio fudbalom. Iskreno se nadam i borim za to da sledeće sezone FK “Borac“
uđe u Srpsku ligu gde će se zadržati neko vreme dok ne bude zreo za dalje napredovanje.
Nadam se da će se situacija popraviti po pitanju deficita dece koja od malih nogu treba da uče o
najbitnijoj sporednoj stvari na svetu fudbalu. Verujem u generaciju koja sada stasava da će
imati dobre igrače koji će održavati uspeh kluba pa i napredovati. Kada se potpuno bude
završio stadion i rekonstruisao teren biće to pravi raj za sve moje sugrađane koji će moći da
uživaju u dobroj igri zajedno sa svojim prijateljima i porodicom.
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